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Politiet kan
trafikkreglene
- og vikan
bevisvurdering
Terje Nybe,
visepolitimester

Professor dr. juris Olav Torvund
avlegger politiet og operasjons-
leder Aste Tanem en usaklig
visitt i Budstikka 9. juni.

Professoren er en ivrig syklist
og aktiv for syklisters rettigheter.
Han mener politiet generelt
sett identifise er se/ med bilis-
tene og prover skyve ansva-
ret for kollisjon over på disse.
Dessuten antydethan at det er
forst narbilisten ed vilje kjorer
på sykliste for a :peham vi
reagerer. Sanner de jo ikke, og
det vet rvund godt

Base på det som h frem-
ko et i Budstikka o den

Ile saken mener prbfesso-
ren at bilisten burde  anm  Ides,

tiltales og førerkortet  inn  as.
Jeg er glad for at professoren

ikke er praktiserende jurist i
politiet. Da hadde det.nok blitt
mange-frifinnelser over tiltalene
bans. Vi pleier nemlig a basere

+

våre tiltaler pa etterforskings-
materialet og ikke pa oppslag i
media

I det konkrete tilfellet var
politiet på stedet, snakket med
partene og fant på bakgrunn av
dette at det burde opprettes en
straffesak. Syklisten sa at han
hadde kikket litt ned på giret
akkurat da det smalt. Han hadde
ikke hjelm på seg og menerer
for at han til n viss grad selv
var skyld i de ting han må e sy
i hodet.

Slik er det n man ar direkte
kjennskap til hva o har pas-
sert og hva parte selv har
uttalt. I dette Il ønsket ikke
syklisten eng gat et skulle
opprettes s .,men  vi  orde nå
det likevel

disse vurde
vår u rkede operasj leder
Aste T em formidlet. H
også afikkreglene, og ga
for pig uttalelse i saken.

Den endelige påtalemessig
avgjørelse skal juristen på sake
ta. Den skal jeg ikke foregripe.
Den blir behandlet på vanlig
måte der eventuell straffskyld
baseres på det som fremkommer
av sakens dokumenter.

Aste Tanem blir således ikke
avskiltet, men fortsetter sitt gode
arbeid på operasjonssentralen.

Hvorfor
kommune-
sammen-
slåing?
Jan Kristian Næss,Asker

I flere uker har undertegnede
fulgt med i debatten om Askers
mulige sammenslåing med Røy-
ken og·
stort se

Med bak
til  Finland )
i 2003er je er
de argume en
benytter.

Først · t lokal-
politik vareta
asker ,ikke
Ro er-
ne: 1-

bet tens
h

grafien  ligger der
hengig av kommunale grenser.
Samarbeid kan gi bedre planer
for utnyttelse av arealer til for
eksempel boliger, næring og
landbruk.

Vi ma ta hensyn  til  befolk-
ningsveksten, skriver herr
Eyvind W. Wang 7. juni. Hvorfor

det? Det er ingen menneskeret-
tighet a sla seg ned i Asker.

E18, Roykenveien, Slemme-
stadveien, utvidelse av Spikke-
stadbanen er nevnt. Er disse
kommunale oppgaver?

I Askeravisen nummer 20(1.
juni) skriver herr Leif Frode
Onarheim' om stordriftsforde-
ler som må realiseres. Hvilke er
disse fo deler? Det innebærer
vel effe ivisering, rasjonalise-
ring, om "ling, omorganisering.

Dette b tyr vel at 6mmunal
forvaltnin eduse si størrelse?
Hvor mang ans e må gå?

Asker er dag ikke spesi-
elt flink  til j lvern, jf. planene
for  Høn-  L <låsjordene. Vil
Asker b flinke ved en sam-
mens g? Vil s olebarna få
be undervi g?

et politiske flrtall ville ikke
a folkeavste i denne sak

fordi  vi  velgere tyd ligvis ikke
har nødvendige skaper. Vi
har tidligere deltatt i to folke-
avstemninger om ja eller nei til
EU,en meget komplisert sak.

Resultatet fra innbyggerun-
dersøkelsen tar ikke Asker Høyre
hensyn  til.  Hva slags demokra-
tisk innstilling er det? Er bak-
grunnen lojalitet til statsråd
Sanner?

Utsett behandlingen av denrie

sak, og lkeav-
stemnin saken
dod.

løsningen.
Vi ve va vi har, men ikke

hva får.

Gamle hus
i Stabekk
sentrum
KnutD.Hansen,Sandvika

I Budstikka 8. juni vises bilde av
Stabekk Kro og Stabekk Land-
handleri, nå bokhandel.

Der ser vi to renoverte hus
som ikke har noen likhet med
et bilde fra ca. 1917, der det ene
huset var sveitserlignende og det
andre et hus med valmet tak.
Bildet står i boken «Stabekk -
En historikk» på side 42. Boken
ble utgitt i 1974.

Det finnes sikkert bilder av
Nedre Stabekk i Budstikka og i
Bekkestua biblioteks arkiv. De
som vil frede disse (moderne)
husene er nok noen tiår for sent
ute .

Skal noe fredes, må man
kunne forlange at det er origina-
len man snakker om.
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